
Generalforsamling 2015 

 
Den årlige ordinære generalforsamling i Anneksvængets grundejerforening blev afholdt torsdag den 24. 

september 2015 kl. 19.30 i Sognegaarden med følgende dagsorden:  

 

1. Valg af dirigent.:   
Jørgen Schødts blev valgt til dirigent.   

 

2. Formandens beretning: 
Noget af det vi brugte en del tid på sidste år var rotter, det tog sin tid for div. kloakfirmaer at få lappet alle 

hullerne i kloakken men det skulle være i orden. Men jeg vil dog opfordre alle til at holde godt øje med 

tegn på rotte besøg, det er nemlig ingen sag for rotterne at gnave sig igennem vores gamle rør, og der er 

allerede nogle af os der har haft besøg af de små bæster.  Jeg kan kun anbefale at man få en rottespærrer 

installeret. 

Så havde vi igen i år en rigtig hyggelig Sank Hans aften, vi havde delt invitationer ud på Chr. Lehnsvænget 

og Broby Kirkevej, da der tit er flere der har spurgt om de måtte komme over og være med, og der var da 

også mødt en del op fra de 2 veje, som synes det var rigtig hyggeligt. Så det vil vi helt sikkert fortsætte 

med. 

Så har vi endelig fået udskiftet de fliser der var ødelagte, og dem der havde "sat" sig rettet op,  i side 

vængerne, så nu kan vi trykt går vinteren i møde. De fliser der blev udskiftet i 2011 har vi flere gange 

klaget over, da der allerede er kommet flere små huller i fliserne, men problemet er at firmaet der har 

lavet det er gået konkurs, og vi ved ikke hvem der har leveret fliserne, men vi har ikke givet op endnu 

med den sag. 

Så er der det grønne område, vi har igen i år holdt arbejdsdag, og igen i år var der ikke mange fremmødte 

8 stk. var vi, Selvom vi virkelig knoklede på hele dagen var det jo begrænset hvor meget vi nåede, og 

området er derfor ved at være godt tilgroet, heldigvis har Åge kunne leje en buskrydder og har været rigtig 

flittig derned, men vores mål er at få tyndet mere ud i alle de store træer, da de kvæler hinanden, og så 

prøve at holde alle de små selvsået træer ned.  (formand Camilla Ibsen)  

 

Til formandens beretning blev bestyrelsen opfordret til at fastholde et krav overfor Odense Kommune i 

udskiftning af tidligere lagte fliser med dårlig overflade på sidevængerne. Det skal ske skriftlig og til de 

ansvarlige evt. rådmanden. 

  

3. Regnskab:   

Ib aflagde regnskab, som viste et overskud på kr. 1.007,67 og samlede aktiver på kr. 31.807,43. 

Regnskabet blev godkendt.  

Ib fremlagde samtidig Budget 2015/16 ( 01.07.2015 - 30.06.2016 ), hvori indgik en budgetpost på kr. 

6.000 til Pleje af det grønne område med professionel assistance og udstyr af hensyn til arbejdes 

beskaffenhed.  

For nedbringelse af denne eventuelle udgiftspost modtog bestyrelsen flere forslag.  

 

4. Valg af bestyrelsesmedlemmer: 

 På valg: Ib Holst som modtog genvalg. 

 På valg: Laila Franck som modtog genvalg. 

 

5. Valg af suppleant til bestyrelsen: 

 På valg: Palle Pedersen som modtog genvalg. 

 

6. Valg af revisorer: 

 På valg: Niels Peter Hansen som modtog genvalg. 

 På valg: Mogens Nielsen som modtog genvalg. 

 



7.  Valg af revisorsuppleant: 

 På valg: Jørgen Schødts som modtog genvalg. 

 

8.  Fastsættelse af kontingent: 

 Bestyrelsens forslag om et årligt kontingent på kr. 400 pr. husstand blev vedtaget. 

 

9. Indkomne forslag: 

 Der var ikke indkommet forslag. 

 

10. Eventuelt: 

Bestyrelsen blev orienteret om mulige leverandører af ny græsslåningsmaskine (den nuværende, oplyste 

Henning Quick, holder minimum 1 år mere) og buskrydder. Laila Franck oplyste at Odense Kommune 

foretager beskæring af ”Kirkestien” på opfordring af flere cyklister.  

Tak for god ro og orden hele vejen igennem til alle fremmødte. 

 

 

 Med venlig hilsen 

Bestyrelsen 

  


